

Québec

Please broadcast over: Les Escoumins

Veillez radiodiffuser: Les Escoumins

Sydney MCTS

Please broadcast over: Halifax and Sydney

Veillez radiodiffuser: Halifax et Sydney

Notice to Fish Harvesters - Snow Crab

Pursuant to your licence conditions, the Regional Director General, Gulf Region, Department of Fisheries and Oceans, gives notice that the areas described below will be closed to fishing for snow crab beginning at **00:01 hrs on May 11, 2016:**

That portion of Crab Fishing Area 12 known as grid reference **GY31**, enclosed by straight lines joining the following points (1-5) in the order in which they are listed (NAD83):

<u>Point</u>	<u>Latitude North</u>	<u>Longitude West</u>
1.	48°00'00" N	65°00'00" W
2.	48°00'00" N	64°50'00" W
3.	47°50'00" N	64°50'00" W
4.	47°50'00" N	65°00'00" W
5.	48°00'00" N	65°00'00" W

That portion of Crab Fishing Area 12 known as grid reference **GX32**, enclosed by straight lines joining the following points (1-5) in the order in which they are listed (NAD83):

<u>Point</u>	<u>Latitude North</u>	<u>Longitude West</u>
1.	48°10'00" N	64°50'00" W
2.	48°10'00" N	64°40'00" W
3.	48°00'00" N	64°40'00" W
4.	48°00'00" N	64°50'00" W
5.	48°10'00" N	64°50'00" W

That portion of Crab Fishing Area 12 known as grid reference **GZ37**, enclosed by straight lines joining the following points (1-5) in the order in which they are listed (NAD83):

<u>Point</u>	<u>Latitude North</u>	<u>Longitude West</u>
1.	47°50'00" N	64°00'00" W
2.	47°50'00" N	63°50'00" W
3.	47°40'00" N	63°50'00" W
4.	47°40'00" N	64°00'00" W
5.	47°50'00" N	64°00'00" W

---

Avis aux pêcheurs - Crabe des neiges

En application de vos conditions de permis, la Directrice générale régionale du ministère des Pêches et des Océans pour la Région du Golfe, vous informe que les zones décrites ci-dessous seront fermées à la pêche du crabe à partir de **00h01 le 11 mai 2016 :**

Cette portion de la zone de pêche du crabe 12 connue comme quadrilatère **GX31**, enfermée par des lignes droites reliant les points suivants (1-5) dans l'ordre dans lequel ils sont énumérés (SRGNA83) :

<u>Point</u>	<u>Latitude nord</u>	<u>Longitude ouest</u>
1.	48°00'00" N	65°00'00" O
2.	48°00'00" N	64°50'00" O
3.	47°50'00" N	64°50'00" O
4.	47°50'00" N	65°00'00" O
5.	48°00'00" N	65°00'00" O

Cette portion de la zone de pêche du crabe 12 connue comme quadrilatère **GX32**, enfermée par des lignes droites reliant les points suivants (1-5) dans l'ordre dans lequel ils sont énumérés (SRGNA83) :

<u>Point</u>	<u>Latitude nord</u>	<u>Longitude ouest</u>
1.	48°10'00" N	64°50'00" O
2.	48°10'00" N	64°40'00" O
3.	48°00'00" N	64°40'00" O
4.	48°00'00" N	64°50'00" O
5.	48°10'00" N	64°50'00" O

Cette portion de la zone de pêche du crabe 12 connue comme quadrilatère **GZ37**, enfermée par des lignes droites reliant les points suivants (1-5) dans l'ordre dans lequel ils sont énumérés (SRGNA83) :

<u>Point</u>	<u>Latitude nord</u>	<u>Longitude ouest</u>
1.	47°50'00" N	64°00'00" O
2.	47°50'00" N	63°50'00" O
3.	47°40'00" N	63°50'00" O
4.	47°40'00" N	64°00'00" O
5.	47°50'00" N	64°00'00" O

Signed on May 9, 2016. / Signé le 9 mai 2016.

---

Wendy Watson-Wright  
Regional Director General  
Directrice générale régionale  
Gulf Region/Région du golfe